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A lot of people enjoy travelling. They visit other cities and countries, get to
know new cultures and traditions, make friends with foreigners all around the
world.

There are a lot of means of transport: trains, planes, ships and cars. Some
people make trips by bicycle or on foot. Accommodation is not a problem
either. Tourism is a big business and there are hotels all around the world,
where travelers can stay.

I like travelling very much. It brings new impressions and makes life brighter.
My favorite means of transport is the train. The plane is too fast. When you
travel by train, you can feel the road. I like the sound of the wheels. In the
train, I usually sit by the window and read a book. Sometimes I lie and listen to
an audiobook.

I don’t have favorite countries. In my opinion, all countries are good
destinations. I like travelling to other Russian cities as well as travelling
abroad. As for Russian cities, I’ve been to Novosibirsk, Yekaterinburg, Moscow,
Irkutsk, Khabarovsk, Vladivostok and Yuzhno-Sakhalinsk. I also made a trip to
the Altai Mountains.

I also travelled abroad. I visited Poland, the Czech Republic, Finland, Sweden,
Denmark and Norway. I liked the lastmost of all. Norway is a country with a
fantastic nature; I had many bright impressions. I think that impressions are
the most important part of any trip.

In conclusion I would like to say that travelling is the best way to spend your
holidays. It is better to travel than to spend money on things. Because things
are temporary, but memories are priceless. So isn’t it the best way to have
rest?

Многие люди любят путешествовать. Они посещают другие города и страны,
узнают новые культуры и традиции, заводят друзей среди иностранцев по всему
миру.
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Существует много средств передвижения: поезда, самолеты, корабли и
автомобили. Некоторые люди путешествуют на велосипеде или пешком.
Проживание также не проблема. Туризм – крупный бизнес, и по всему миру есть
отели, в которых могут остановиться путешественники.

Я очень люблю путешествия. Они приносят новые впечатления и делают жизнь
ярче. Мое любимое средство передвижения – поезд. Самолет слишком быстрый.
Когда ты путешествуешь на поезде, ты чувствуешь дорогу. Мне нравится звук
колес. В поезде я обычно сажусь у окна и читаю книгу. Иногда я лежу и слушаю
аудиокнигу.

У меня нет любимых стран. На мой взгляд, все страны – хорошие места для
путешествий. Мне нравится путешествовать в другие российские города, равно как
и путешествовать за границу. Из российских городов я была в Новосибирске,
Екатеринбурге, Москве, Иркутске, Хабаровске, Владивостоке и Южно-Сахалинске. Я
также съездила на Алтай.

Я также была за границей. Я ездила в Польшу, Чехию, Финляндию, Швецию, Данию
и Норвегию. Последняя мне понравилась больше всего. Норвегия – страна с
невероятной природой; у меня осталось много ярких впечатлений. Я думаю, что
впечатления – важнейшая часть любой поездки.

В заключение я хотела бы сказать, что путешествия – это лучший способ провести
отпуск. Лучше съездить куда-нибудь, чем потратить деньги на вещи. Потому что
вещи временны, а воспоминания бесценны. Так разве это не лучший способ
отдохнуть?


